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Mødereferat fra bestyrelsesmøde 24 august 2021  
 
Mødedeltagere: 
Marie 
Klaus 
Christoph 
Kaja 
Hans 
 
Pkt. 1 Siden sidst: 
Klaus og Marie orienterede om de nyeste ændringer i beboerskaren med de nyeste tilflyttere. 
De holder øje med, hvornår de nye ejere flytter ind, og overbringer velkomstpakke med 
informationer om grundejerforeningen.  
På mødet bød vi Christoph Eriksen velkommen i bestyrelsen. Christoph deltager i 
bestyrelsesarbejdet indtil generalforsamlingen 22 februar, hvor bestyrelsen kommer på 
almindeligt valg. 
Der er i August rundsendt information til beboerne i form af et omdelt brev ”Nyt fra bestyrelsen”  
Om udskiftning af fjernvarmerør er der udsendt en invitation til orienteringsmøde i 
forsamlingshuset 13. September Kl. 19:00, og en repræsentant fra kommunen vil være tilstede og 
orientere om, hvorledes vi beboere skal forholde os under arbejdets udførelse. (adgangsforhold, 
parkering, perioder med varmeafbrydelser, o s v) 
Efter respons fra beboerne om haveaffalds containere er det vedtaget, at containere vil blive stillet 
op i sidste weekend i oktober: 29 – 31 oktober. 
 
Næste bestyrelsesmøde er berammet til 26. oktober  
 
Pkt. 2. Nyt fra kasserer: 
Banken oplyser, at der udstedes betalingskort til foreningen. 
Alle oplysninger om personforhold for bestyrelsesmedlemmer er afleveret til banken. 
Alle grundejere har betalt grundejergebyr. 
Kassebeholdning per 24 august: 
 
Saldo for driftskonto  Kr. 97.552,00 
Saldo for Vejfond Kr. 403.000,00 
Saldo for Festkonto Kr. 8.600,00 
 
 
Pkt. 3 Nyt fra Vej-team 
Hans orienterede om, at vi afholder orienteringsmøde i forsamlingshuset 13. september 2021 Kl. 
19.00 
 
Pkt. 4. Nyt fra Web-master: 
Beskrivelse af vejfonden og dens anvendelse til asfaltarbejder når fjernvarmarbejder er udført og 
når reetableringen af vejen har ligget i 2 år. 
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Pkt. 5. Nyt fra Festudvalget: Ingen konkrete aktiviteter i støbeskeen 
 
Punkt 6. Planlægning af generalforsamlingen:  
Pt. ingen konkrete aktiviteter, men datoen for generalforsamlingen er udsendt i informationsbrev 
til grundejerne. 
 
Punkt. Evt.  
Det blev på mødet nævnt, at det var en god ide hvis vejteamet undersøgte om den entreprenør vi 
engagerede sidste vinter vil kunne fortsætte i den kommende vinter. 
Vejteamet skal have adresser og telefonnumre på firmaerne for snerydning og tømning af 
vejbrønde inkl. fejning.  
 
06. September 2021 
Hans N 
 
   


